
P R O T O K Ó Ł nr X/2024 

 

z obrad X sesji Rady Gminy Borowie, 

która odbyła się 30 grudnia 2024 roku 

 

Stan radnych 15, obecnych na sesji  12 radnych, co stanowi 80,00 % składu rady, 

oznacza to, że podejmowane uchwały będą miały moc prawną. Lista obecności radnych, 

sołtysów, dyrektorów i kierowników stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Jarosław Świątek otworzył obrady X sesji Rady Gminy 

Borowie, a następnie przywitał radnych Rady Gminy Borowie, wójta gminy Panią Martę 

Serzysko, zastępcę wójta gminy Pana Artura Zielińskiego, skarbnik gminy Panią Hannę Ośko, 

sekretarz gminy Panią Małgorzatę Wielgosz-Górzkowską, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy Borowie, dyrektorów szkół, sołtysów, pracowników Urzędu Gminy 

oraz widzów oglądających transmisję na żywo.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o zalogowanie do elektronicznego 

systemu głosowania i potwierdzenia swojej obecności. Potwierdzenie obecności na sesji 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 Przechodząc do pkt.2 obrad Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany 

porządek sesji: 

 Otwarcie  X sesji Rady Gminy. 

 Przyjęcie porządku obrad. 

 Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy. 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Borowie na lata 2024-

2029”. 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Borowie na lata 2024-2034. 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Borowie na lata 2025-2034. 

  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. 

 Informacja Wójta Gminy o podejmowanych działaniach pomiędzy sesjami.  

 Zapytania, interpelacje i sprawy różne. 

 Zamknięcie obrad X sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Budżetu na swoim ostatnim posiedzeniu omawiała Strategię Rozwoju Gminy 

Borowie na lata 2024–2029, przygotowaną przez firmę GrinIS. Podczas obrad komisja 

zauważyła, że w dokumencie wymagane są drobne poprawki. W związku z tym komisja 

jednogłośnie przyjęła stanowisko, aby przesunąć przyjęcie Strategii na przyszły rok, czyli na 

2025, aby dopracować dokument i upewnić się, że odpowiada on w pełni potrzebom gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił o głosowanie nad przyjęciem porządku obrad, 

uwzględniającego zdjęcie punktu dotyczącego przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Borowie na 

lata 2024–2029. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i brzmi 

następująco:  

 Otwarcie  X sesji Rady Gminy. 

 Przyjęcie porządku obrad. 

 Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy. 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Borowie na lata 2024-2034. 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Borowie na lata 2025-2034. 

  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. 



 Informacja Wójta Gminy o podejmowanych działaniach pomiędzy sesjami.  

 Zapytania, interpelacje i sprawy różne. 

 Zamknięcie obrad X sesji Rady Gminy. 

 

Ad pkt 3. Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z pytaniem o uwagi do protokołu z IX 

sesji Rady Gminy Borowie. Uwag do protokołu nie zgłoszono, po czym poprosił 

o przegłosowanie przyjęcia protokołu z IX sesji Rady Gminy Borowie. W wyniku głosowania 

protokół został przyjęty jednogłośnie. Lista z głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad pkt 4  Przewodniczący Rady Gminy poprosił skarbnika gminy Panią Hannę Ośko 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2024-2034. 

Hanna Ośko przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  

Finansowej na lata 2024-2034. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z pytaniem o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Pytań nie zadano. Następnie poprosił o głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Wydruk imienny  z głosowania 

nad przyjęciem uchwały oraz uchwała stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad pkt 5 Przewodniczący Rady Gminy poprosił skarbnik gminy Panią Hannę Ośko 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Borowie na 2024 rok. 

Hanna Ośko przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Borowie 

na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z pytaniem o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Pytań nie zadano. Następnie poprosił o głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Wydruk imienny  z głosowania 

nad przyjęciem uchwały oraz uchwała stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad pkt 6  Przewodniczący Rady Gminy poprosił skarbnika gminy Panią Hannę Ośko 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2025-2034. 

Hanna Ośko przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  

Finansowej na lata 2025-2034. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z pytaniem o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Pytań nie zadano. Następnie poprosił o głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Wydruk imienny  z głosowania 

nad przyjęciem uchwały oraz uchwała stanowią załącznik nr 6 do protokołu. 

 Ad pkt 7 Przewodniczący Rady Gminy poprosił skarbnik gminy Panią Hannę Ośko 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Borowie na 2025 rok. 

Hanna Ośko przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Borowie 

na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z pytaniem o uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały. Pytań nie zadano. Następnie poprosił o głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. Wydruk imienny  z głosowania 

nad przyjęciem uchwały oraz uchwała stanowią załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad pkt 8 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy pomiędzy sesjami. 

Wójt Gminy Pani Marta Serzysko szeroko omówiła sprawozdanie pomiędzy sesjami, 

przedkładając podjęte zarządzenia oraz podpisane umowy i zlecenia.  

Ad pkt 9 Zapytania, interpelacje i sprawy różne. 

Wójt Gminy poinformowała o dwóch tragicznych pożarach, które miały miejsce na 

terenie gminy Borowie w grudniu 2024 roku: 

1. 6 grudnia 2024 r. w Wilchcie – Pożar zniszczył jedną kondygnację budynku, a druga 

została zalana podczas akcji gaśniczej. 

2. 17 grudnia 2024 r. w Iwowym – Gospodarstwo rolne Państwa Kopów zostało 

całkowicie zniszczone. Straty obejmują budynki gospodarcze oraz 42 sztuki bydła, 



w tym wszystkie mleczne. Rodzina Kopów straciła zarówno dorobek życia, jak 

i warsztat pracy. Gospodarstwo specjalizowało się w produkcji mleka. 

Wójt zwróciła się do mieszkańców gminy o wsparcie finansowe dla poszkodowanych rodzin 

za pośrednictwem sołtysów, radnych oraz łącza internetowego. W ramach pomocy 

zorganizowana zostanie zbiórka pieniędzy, którą przeprowadzą radni i sołtysi. 

Wójt Gminy poinformowała, że od stycznia 2025 roku obsługę transportu publicznego 

na terenie gminy przejmie firma PKS Garwolin. Jednocześnie wyraziła podziękowania dla 

spółki Pana Wołoszki za świadczenie usług transportowych na terenie gminy w roku 2024. 

Radna Alicja Szaniawska zaapelowała do sołtysów, radnych oraz mieszkańców gminy 

Borowie o wsparcie dla rodziny Państwa Kopów, która w wyniku tragicznego pożaru straciła 

wieloletni dorobek swojego życia, miejsce pracy i główne źródło dochodu. 

Radny powiatu garwolińskiego, Adam Zboina, wyraził poparcie dla organizowanej 

zbiórki na rzecz Państwa Kopów. Jednocześnie zapytał, czy planowane są dwie oddzielne 

zbiórki dla poszkodowanych rodzin. 

Wójt odpowiedziała, że zbiórka będzie wspólna, ale z zachowaniem przejrzystości 

podziału środków. Osoby zbierające pieniądze będą dysponować dwoma listami, na których 

mieszkańcy będą mogli zadeklarować, jaką kwotę przeznaczają dla każdej z rodzin, wpisując 

się na odpowiednią listę.  

Radny powiatu garwolińskiego, Adam Zboina, złożył mieszkańcom i władzom gminy 

Borowie noworoczne życzenia. Wyraził nadzieję, że nadchodzący rok będzie wolny od 

nieszczęść, życzył wszelkiej pomyślności w życiu społecznym oraz sukcesów w realizacji 

planów samorządowych i udanych inwestycji na terenie gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy również skierował życzenia noworoczne do 

mieszkańców i władz gminy. Życzył wszystkiego najlepszego w nadchodzącym roku, 

wyrażając nadzieję, że będzie on lepszy od poprzedniego. W swoich życzeniach podkreślił 

wagę zdrowia, szczęścia oraz sukcesów zarówno w życiu zawodowym, jak i prywatnym. 

 

Ad. Pkt 10 Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział i dyskusje w obradach 

sesji Rady Gminy, po czym zamknął X sesję Rady Gminy. 

  

Na tym zakończono protokół z X sesji Rady Gminy 

 

 

 
 

Protokolant Przewodniczący Rady Gminy 
Karolina Grążka Jarosław Świątek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


